
2023-04-27 Protokoll styrelsemöte Örserums IK  

Närvarande: Ann-Britt, Louise, Eric, Jessica, Anna 

Frånvarande: Jane, Eva 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen  

 

2. Grönytegruppen 

Under 2023 kommer det behövas mer stöd till grönytegruppen då det är många tunga 

moment som nuvarande grönytegrupp inte har rätt bemanning för. Samt att från 2024 

kommer nuvarande ansvarig för grönytegruppen lämna rollen.  

 

Jessica och Louise har pratat med Emil och Jörgen från fotbollen för att informera om 

läget samt lyfta vilka möjligheter vi ser till att kunna anpassa vad som ska utföras samt 

undersöka om det finns andra personer som kan vara intresserade av att vara 

engagerade i grönytegruppen.  

 

3. Äggalunken 

Det blev ett lyckat evenemang som vi dessutom gick plus på vilket är positivt för 

föreningen. Vi hade ungefär 80 deltagare. Vi diskuterar att justera starttiden till kl 

10.00 nästa år. 

 

4. Hemmavinst och klädshop 

Vi har gått med i Hemmavinsten som förening, samt börjat med en klädshop kopplat 

till klubben.  

 

Klubben får kickback på de plagg med ÖIK-logga som finns via shoppen, men även 

om man handlar andra saker via Intersport kan man ange att man vill stötta ÖIK med 

sitt köp.  

 

5. Sommaren 2023 

- Sommarsläpet 4 juli 

- Vi har flaggat till kommunen för behov av extra sophämtning under fina 

sommardagar. 

- Kommunen kommer förankra bryggan bättre i år så att den inte hamnar snett 

som förra året. 

- Vi har två sommarjobbare klara för året. Jessica ska ha möte med dem i 

början av maj.  

- Vi kommer behöva köpa in någon form av fläkt till kiosken. Jessica kollar 

vidare på det.  

- Vi behöver måla invändigt i kiosken, men vi behöver någon som kan göra 

det. Vi lägger ut en förfrågan på FB.  



 

6. Sponsorer 2023 

Förra året testade vi att skicka ut fakturor till de som tidigare år varit sponsorer, vilket 

fungerade bra. Vi gör på samma sätt som förra året.  

 

 

7. Övriga frågor 

- Ledarträff 22 maj 

- Vi kan som förening samla in pant där vi får 100% av panten från 

Pantamera. Vi informerar om detta till våra medlemmar.  

- Årsfest i höst, vi planerar för det. Om vi bestämmer oss för fest så går vi ut 

med datumet i juni.  

 

Nästa möte: 29 maj kl 19.00 

 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Jessica Trygg, ordförande 


